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به میزبانی دانشگاه تبریز؛نشست مشترک اعضای کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس
شورای اسلامی و روسای دانشگاههای آذربایجان شرقی و دکتر مسعود شفیعی برگزار شد

نشست مشترک رییس و اعضای کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی و روسای دانشگاههای استان با

حضور استاندار آذربایجان شرقی و عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی و دکتر مسعود شفیعی به میزبانی دانشگاه تبریز

برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه، استاندار آذربایجان شرقی، در این آیین با تاکید بر اینکه در استان آذربایجان شرقی به

استفاده از توان دانشگاهها و اساتید، در اداره استان توجه ویژه ای شده و امروزه نقش دانشگاهها در دستگاههای

اجرایی برجسته است، تصریح کرد: از نخستین روزهای مسئولیت خود تاکید کردهام که هیچ پروژهای نباید بدون

پیوست مطالعاتی و علمی اجرا شود و امروز همه مدیران ملزم به استفاده از ظرفیت علمی دانشگاهها در اجرای

پروژههای خود هستند.

به میزبانی دانشگاه تبریز؛نشست مشترک اعضای کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی و روسای دانشگاههای آذربایجان شرقی و دکتر مسعود شفیعی برگزار شد

نشست مشترک رییس و اعضای کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی و روسای دانشگاههای استان با حضور استاندار آذربایجان
. شرقی و عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی و دکتر مسعود شفیعی به میزبانی دانشگاه تبریز برگزار شد
به گزارش روابط عمومی دانشگاه، استاندار آذربایجان شرقی، در این آیین با تاکید بر اینکه در استان آذربایجان شرقی به استفاده از توان دانشگاهها
و اساتید، در اداره استان توجه ویژه ای شده و امروزه نقش دانشگاهها در دستگاههای اجرایی برجسته است، تصریح کرد: از نخستین روزهای
مسئولیت خود تاکید کردهام که هیچ پروژهای نباید بدون پیوست مطالعاتی و علمی اجرا شود و امروز همه مدیران ملزم به استفاده از ظرفیت علمی
. دانشگاهها در اجرای پروژههای خود هستند
دکتر اسماعیل جبارزاده، در ادامه با اشاره به نقش مجلس شورای اسلامی در زمینهسازی برای حضور دانشگاهها در اداره امور کشور، یادآور شد:
. نمایندگان مجلس شورای اسلامی میتوانند در تمام استانها مدیران و دستگاههای اجرایی را ملزم به استفاده از توان دانشگاهها کنند
وی همچنین با اشاره به وجود 3400 نفر عضو هیات علمی در دانشگاههای استان، گفت: اگر هر عضو هیات علمی بتواند در قالب پایاننامههای
دانشگاهی یا پروژههای تحقیقاتی برای یکی از مشکلات استان راهکار ارایه نماید، بسیاری از مسایل استان حل شده و مسیر پیشرفت منطقه
. هموارتر خواهد شد
استاندار آذربایجان شرقی، اضافه کرد: وجود منطقه ویژه علم و فناوری در استان به نوبه خود ظرفیتی مهم برای حضور کاربردی دانشگاهها در جامعه
. است که در حال حاضر این استان یکی از 5 منطقه کشوری در عرصه علم و فناوری است
دکتر جبارزاده همچنین توزیع اعتبارات بین دانشگاهی، افزایش اعتبارات ارزی دانشگاهها و تجهیز آزمایشگاهها را امری ضروری و مهم خواند و گفت:
. امیدواریم کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس توجه ویژهای به این مسایل داشته باشد
وی با تاکید بر حمایت بیشتر از دانشگاههای بزرگ و قدیمی کشور، خاطرنشان کرد: دانشگاههای بزرگ نباید فدای دانشگاههای جدیدالتاسیس
. شوند و دست دانشگاهها باید باز باشد تا بتوانند عملکرد موثری داشته باشند
استاندار اذربایجان شرقی در بخش دیگری از سخنان خود به نقش و اهمیت دانشگاه ها در سطح منطقه و کشورمان اشاره کرد و گفت: این
دانشگاه ها از بدو تاسیس تا به حال منشاء خدمات شایسته ای برای کشورمان در عرصه های مختلف بوده که باید در همین زمینه به جایگاه واقعی
. آن ها توجه ویژه ای شود
رییس کمیسیون آموزش، تحقیقات مجلس نیز در این مراس با اشاره به ظرفیت های قابل توجه آموزش عالی کشور گفت: دانشگاهها برای حل
. مشکلات خود بر منابع داخل دانشگاهی توجه ویژهای داشته باشند و ابتکار عمل در این زمینه نیز ضروری است
دکتر محمدمهدی زاهدی همچنین در بخش دیگری از سخنان خود بر ثبات مدیریتی در دانشگاهها تاکید کرد و افزود: تغییر زیاد مدیریت در دانشگاه
. ها باعث آسیب زدن به توسعه و رشد آموزش عالی می شود و این روند باید مورد توجه مسئولین کشور و آموزش عالی قرار گیرد
رییس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی، با تاکید بر اینکه باید نگاه سیاسی و تبعیضآمیز از دانشگاه ها برداشته شود، تصریح
. کرد: لازمه پیشرفت در حوزه علم و فناوری نگاهی آکادمیک و به دور از جناح بندهای سیاسی است
وی، با بیان اینکه دانشگاهها نباید دچار جریانات افراطی سیاسی شوند، افزود: دانشگاهها باید جریان اعتدال را در پیش بگیرند که این روزها مورد
. تاکید دولت یازدهم است
اینکه دانشگاه های مهم و با بیان  دکتر محمدحسین فرهنگی، عضو هیئت رئیسه مجلس دیگر سخنران این نشست بود که در این مراسم 
. تاثیرگذاری در این استان وجود دارند، یادآور شد: باید برای حرکت شتابان توسعه، دانشگاه ها به زودی برطرف شوند
نماینده مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس شورای اسلامی در ادامه با اشاره به اینکه دانشگاههای تبریز علاوه بر مسائل کلی از مشکلات
اختصاصی مانند مشکلات ملکی و مشکلات پایه اعتباری رنج میبرند، تصریح کرد: توجه به برخی اولویتها نیز در حل مشکلات دانشگاهها ضروری
.است و انتقال این مشکلات به کمیسیون آموزش تحقیقات برای رفع مشکلات آنها کار ساز خواهد بود
دکتر علیرضا منادی، عضو هیئت رییسه مجلس، نیز در این نشست با تاکید بر اینکه شهر تبریز صبغه فرهنگی و دانشگاهی دارد و اولین دانشگاه ربع
رشیدی در 700 سال قبل در تبریز تاسیس شده است، گفت: مردم آذربایجان، به ویژه تبریزی ها علاقه خاصی به دانش دارند و در همین خصوص
نیز از کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی انتظار داریم نگاه ویژهای به این شهر و استان و حل مشکلات دانشگاهی آن داشته
. باشند
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وی در ادامه خواستار توجه ویژه به بودجه دانشگاهها شد و افزود: دانشگاههای تبریز، این شهر جزو 100 دانشگاه برتر معرفی شدهاند که لازم است
. برای ادامه روند این موفقیت توجه لازم به این دانشگاه ها شود
رئیس دانشگاه تبریز نیز در این نشست ضمن اشاره به سابقه علمی در آذربایجان و معرفی اجمالی این دانشگاه در بخش های مختلف از جمله
تعداد دانشجویان، اعضای هیات علمی و دانشکده ها و پژوهشکده های مختلف گفت: بر اساس رتبهبندی جدید دانشگاه لایدن در سال 2015،
دانشگاه تبریز در میان750 دانشگاه برتر دنیا در رتبه 531 و چهارم کشور را بدست آورده و همچنین اخیرا طبق داده های پایگاه بین المللی طلایه
سی دانشگاه کشور در رده موثرترین دانشگاه های جهان قرار گرفته اند که این دانشگاه همچنین در میان دانشگاه ، (ISI) داران علم تامسون رویترز
. های جامع ایران مقام چهارم را به خود اختصاص داده است
دکتر محمدرضا پورمحمدی، در ادامه با اعلام اینکه اگر این دانشگاه از لحاظ تاریخ تاسیس دومین دانشگاه کشوربه حساب می آید اما از جنبه
اهمیت و تاثیرگذاری مهمترین دانشگاه کشور است، اضافه کرد: قیام 29 بهمن تبریز و انقلاب فرهنگی از این دانشگاه شروع شده و در دفاع مقدس
نقشی برجسته داشته و به خاطر شهادت 22 تن از دانشجویان در بمباران هواپیماهای رزیم بعث عراق در هنگام پشتیبانی از جبهه های جنگ به
مشهدالشهدای دانشگاه های کشور ملقب شده است و هم اکنون نیز فارغ التحصیلان این دانشگاه در مسئولیت های مهم اجرایی کشور مشغول
. هستند
وی خواستار تخصیص اعتبارات ویژه برای تملک اراضی دانشگاههای بزرگ شد و گفت: افراد سودجو و معارضین به دلیل مرغوبیت اراضی دانشگاه
. تبریز مشکلاتی را برای این دانشگاه ایجاد کرده اند که در این زمینه نیازمند حمایت مجلس، دولت، قوه قضائیه و وزارت علوم هستیم
رییس دانشگاه تبریز، توجه به عدالت آموزشی، تثبیت مدیریت دانشگاهی، دادن اختیارات لازم به دانشگاهها و تجهیز آزمایشگاه و احداث
. ساختمانهای جدید را از جمله مطالبات دانشگاهی برشمرد و اضافه کرد: در این راستا باید اختیارات و اعتبارات لازم به دانشگاه ها داده شود
وی در بخش دیگری از سخنان خود توجه به مسایل فرهنگی و مشاورهای را جزو اولویتهای دانشگاه تبریز دانست و گفت: سال گذشته 500 برنامه
. فرهنگی و ورزشی در این دانشگاه برگزار شده است
یادآور می شود: در این نشست جمعی از اعضای کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی( مهندس جبار کوچکی نژادارم ساداتی، دکتر
قاسم احمدی لاشکی، دکتر قاسم جعفری، دکتر ابوالقاسم خسروی سهل آبادی، مهندس حجت اله درویش پور، مهندس عطاءاله سلطانی صبور،
حجت الاسلام علیرضا سلیمی، حجت الاسلام سید محمدباقر عبادی، مهندس عبدالوحید فیاضی، دکتر علیرضا منظری توکلی، حجت الاسلام
میرقسمت موسوی اصل و دکتر جواد هروی) و جمعی از روسای دانشگاه های استان نیز به ارایه نکته نظرات و دیدگاه های خود در خصوص مسایل
. و مشکلات موجود در دانشگاه ها و وضعیت آموزش عالی کشور پرداختند
در این نشست که جناب آقای دکتر مسعود شفیعی به همراه دکتر احمدی در جلسه فوق حضور داشتند که ایشان به عملکرد و فعالیت دانشگاه فنی
و حرفه ای در سطح استان آذربایجان شرقی اشاره کردند وبه رسالت واقعی دانشگاه فنی و حرفه ای (تربیت تکنسین) پرداختند و از اعضای
کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی، رئیس دانشگاه تبریز و نمایندگان محترم استان خواستار شدند تا با مجموعه دانشگاه فنی و
.حرفه ای در استان آذدربایجان شرقی همکاری و از ظرفیتها و پتانسیل ها همدیگر جهت هم افزایی در مجموعه های دانشگاهی استفاده نمایند
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